

親愛的客戶：

免費保障計劃之更改通知

由 2011 年 1 月 1 日起，免費提供給永亨白金卡信用卡(包括聯營卡、商務卡及顯貴理財白金信用卡)客戶的「環球購物保障」*將會終止。

若貴客戶拒絕接受上述修訂條款及細則，請於 2010 年 12 月 31 日前以書面通知本行，使本行可作適當的安排為閣下終止信用卡服務。否則貴客戶將被視作同意該修訂條款。

若貴客戶有任何查詢，歡迎致電我們的客戶服務熱線 2543 2223。

**此保障計劃只適用於 2011 年 1 月 1 日之前所引致的任何索償。*

永亨銀行卡務中心 謹啓
2010 年 11 月

Dear Customer,

Notice of Change in Complimentary Insurance Protection Plan

With effect from 1 January 2011, the complimentary “Global Purchase Protection*” plan offered to Wing Hang Platinum Credit Cardholders (including Co-branded Credit Card, Business Card and Elite Gold Platinum Card) will be terminated.

If you do not agree to the revised agreement, you must notify us of your objection in writing before 31 December 2010 so that appropriate arrangements can be made to discontinue the credit card service. Otherwise you will be deemed to have consented to the revised agreement.

Please call our customer service hotline at 2543 2223 if you have any queries regarding the above changes.

**Any claims incurred under this Protection Plan will only be valid for expenses incurred before 1 January 2011.*

Wing Hang Bank Card Centre
November 2010